假期奥林匹克花园住宿留学生安全管理协议书
Agreement on Safety Management for International Students Staying at Olympic Garden During Holidays

甲方：上海国家会计学院留学生办公室

乙方：
                    （住宿留学生姓名）

Party A: International Student Office, SNAI
Party B:                       (Name of international student)
为了贯彻落实以人为本的教育思想，切实做好假期期间不能回家的留学生住宿和生活安排工作，加强对假期留宿学院在奥林匹克花园（以下简称“奥园”）的周转房的教育和管理，提高留学生的自我教育、自我管理、自我保护、自我防范的意识，确保留宿奥园的留学生在奥园的安全，本着明确义务和责任的原则，经双方协商同意，特签订以下协议：

To practice the education philosophy of putting people first, make good arrangements of accommodation and campus life for international students staying on campus during holidays, strengthen management of SNAI properties in Olympic Garden, build up international students’ awareness of self-education, self-discipline, self-protection and self-safeguarding, and ensure safety of international students during their stay in Olympic Garden, and in the principle of defining obligations and responsibilities, the two parties have reached the following agreements through consultation:
一、留学生需本人提交书面申请。

二、留学生要增强自身的安全意识、保护意识，在留宿奥园期间因非学院原因对留学生造成的一切损失和后果，均由留学生本人承担。

三、留学生应妥善保管和爱护奥园公寓内的一切私人物品和公共设施，损坏要照价赔偿。

四、留学生需自觉遵守国家法律法规、学院规章制度；《留学生手册》各项规定仍然适用。

五、严禁使用违章电器，一经发现立即取消奥园住宿资格，并按《留学生手册》相关规定进行严肃处理。

六、严禁宿舍内酗酒、抽烟，第一次进行批评教育，第二次取消假期奥园住宿资格，对不服从管理和教育者将直接取消其奥园住宿资格。

七、严禁擅自留宿外来人员；严禁男女混住，一经发现立即取消假期奥园住宿资格并按《留学生手册》相关规定进行严肃处理。

八、假期期间，留学生凭学生证出入学院。

九、本协议书一式两份，甲乙双方各执一份。

十、本协议解释权在留学生办公室。

A written application shall be filed by the international student who wants to stay in Olympic Garden during holidays.
International students shall have a strong sense of safety and self-protection; all losses or consequences incurred to international student during their stay in Olympic Garden for non-SNAI reasons shall be borne on students themselves.
Students shall keep in good conditions and protect all personal belongings of other people and public facilities in Olympic Garden, and shall make compensation for damages caused by themselves.
International students shall abide by Chinese laws and regulations as well as SNAI rules and regulations; the articles in the Handbook for International Students still apply.
Use of some appliances is forbidden; students found to use these appliances will be immediately disqualified for staying in Olympic Garden and be subject to punishments stipulated in the articles in the Handbook for International Students.
Drinking and smoking are prohibited in the dorm rooms; first-time violators will be criticized and second-timers be disqualified for staying in Olympic Garden; those who disobey management staff will be directly disqualified for staying in Olympic Garden.
Accommodating outside visitors is strictly prohibited; man and woman living in the same dorm room is also forbidden and those who violate will be immediately disqualified for staying in Olympic Garden and be subject to punishments stipulated in the articles in the Handbook for International Students.
International students shall produce their student card to enter SNAI during holidays.
This agreement is produced in duplicate and each party keeps one copy of it.
The International Student Office reserves the right to interpret this agreement.
学号 Student ID：
姓名 Name：
